
 

18 mei 2025    

Aan het college van B&W 
 
Betreft: wisseling van type vergunning straatparkeren voor type terreinvergunning. 
 
Geacht college van B&W, 
 
Op 11 december 2024 is met 22 stemmen voor en 10 stemmen tegen de motie Wisselen type 
vergunning ingediend door Gouda Positief, VVD en SGP aangenomen. De aanleiding voor deze 
motie is dat het procesmatig niet mogelijk is om zonder opzeggen van de huidige vergunning te 
wisselen. Dit zou juist het beoogde doel van het gevoerde beleid, namelijk verleiden om te 
wisselen, in de weg staan. 
 
Op 12 maart is de motie Invoeringsperikelen ingediende door Gouda Positief en GBG unaniem 
met 33 stemmen voor aangenomen. Deze motie roept het college op om vooral oog te hebben 
voor een zachte landing van de nieuwe parkeerregels. 
 
Inmiddels is respectievelijk per 1 april en 1 mei betaald parkeren in Kort Haarlem en Korte Akkeren 
met de nodige invoeringsproblemen ingevoerd en zijn bezwaarprocedures gestart. Via een 
binnenstadsbewoner kregen we het signaal dat wisselen nog steeds niet mogelijk is wanneer de 
aanvraag hiervoor wordt ingediend en het bovendien onduidelijk is of er een oplossing komt omdat 
de bezwaarprocedure nog loopt.  

 
Conform Artikel 39 van het Reglement van Orde heeft de fractie van Gouda Positief ten aanzien 
van de opvolging van beider moties de volgende vragen:  
 
1. Is het juist dat de mogelijkheid van wisselen van straatparkeren naar terreinparkeren (zonder 
kans op verlies van vergunning) wordt aangeboden op de website van Parkeerservice en dan 
uitsluitend voor het overstappen naar een parkeerterrein en niet vice versa? 
 
2. Is het juist dat overstappen nog niet is gelukt ondanks aanbieden van deze mogelijkheid? En zo 
nee, hoeveel succesvolle wissels zijn er geweest? 
 
3. Is het juist dat aan bewoners met dit probleem geen uitsluitsel wordt gegeven ten aanzien van 
de datum wanneer het bezwaar ten aanzien van wisselen wordt afgehandeld? 
 
Indien bevestigend op 1 of meer van de hierboven gestelde vragen vindt het college dat de 
uitvoering op dit punt in gebreke blijft, het kwalijk is dat bewoners onnodig stress ervaren van de 
onduidelijkheid en dat het probleem voor de volgende raadsvergadering opgelost moet zijn? 
   
 
Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen binnen 
dertig dagen na dagtekening (dus voor de besluitvormende raadsvergadering van 18 juni) 
 
 
Ingediend door:  
 
Sjane-Marie Koppers, Gouda Positief 
 


